

Re-opening of the Outdoor Basketball Court

The Outdoor Basketball Court will be re-opened from 16 October 2020 (Friday) onwards. The court is free of charge and booking procedures will remain the same.

The opening hours of the Outdoor Basketball Court will be as follows:

Monday to Sunday 09:00 - 20:00 (Booking is done via SFBI System)

20:00 - 23:00 (Booking is not required)

Public Holiday Closed

Only staff, staff dependents and students are eligible to book and use this facility. All users are required to register at the Security Counter (next to the Basketball Court) with their CityU Identity Card.

Given health and safety concerns, users are to take note of the following:

1. Users who have any signs of illness or symptoms should refrain from using the facility.
2. Users will not be allowed for access if either having any COVID-19 symptoms or body temperature is 37.6°C or above.
3. A maximum of **12 users** will be allowed for each session.
4. Users should wear a mask before and after exercise and are reminded to clean their hands after playing basketball.
5. Users who are not playing basketball are reminded to keep at least 1.5 meters away from each other;

Should you have any queries, please call the Physical Fitness Room at 3442 8057 during its opening hours or call the Security Office at 3442 8888 for any emergency.

Physical Education Section

Student Development Services



14 October 2020

戶外籃球場重新開放

戶外籃球場將於 2020 年 10 月 16 日(星期五) 起重開。戶外籃球場之場地預訂手續不變；而訂場費用全免。

開放時間如下：

週一至週日： 上午 9 時 至 晚上 8 時 (必須經 SFBI 系統訂場)
晚上 8 時 至 晚上 11 時(不需訂場)

公眾假期： 關閉

設施只供教職員, 教職員家屬及學生使用, 嘉賓恕不招待。租用者必須為所訂場地的使用者之一。在進場前和就所預訂段節用場期間, 所有使用者必須出示有效的城大証件於保安崗位(於戶外籃球場側)進行核對及登記

基於健康及安全的考慮, 使用者請留意以下安排:

- 一. 如有任何不適或出現呼吸道病徵, 切勿使用場地並應盡快求診;
- 二. 如有任何冠狀病毒病徵或體溫等於/超出攝氏 37.6 度, 使用者將被拒絕進入場地範圍;
- 三. 場地每小時只供 十二位 人仕使用;
- 四. 盡量避免緊密接觸; 運動後應立即使用消毒搓手液或梘液清潔雙手;
- 五. 如非運動之在場人仕, 請保持至少 1.5 米之距離。

如有任何查詢, 請於辦公時間內致電 3442 8057 體育部健身室; 遇有緊急情況, 請即致電 3442 8888 城大保安室。

學生發展處體育部

2020 年 10 月 14 日

